
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Prepis 

zvukovej nahrávky 

 

 

 

Tento dokument obsahuje automaticky generovaný prepis 

zvukovej nahrávky, zaznamenanej počas zasadnutia                                         

Súdnej rady Slovenskej republiky.  

 

Prepis bol vytvorený pomocou špecializovaného softvéru  na rozpoznávanie 

reči. Napriek vysokej presnosti tejto technológie sa v texte môžu vyskytnúť 

drobné nepresnosti alebo chyby. 

 

Uvedený prepis slúži výlučne na informačné účely a nenahrádza oficiálnu 

zápisnicu a zvukový záznam zo zasadnutia Súdnej rady Slovenskej republiky. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 



Rečník 16 

Martina Bauera.  

Martin Bauer sa Okresného súdu Martin požiadal doručeený dňa dvadsiateho tretieho 2 0 20       

o prelomenie na výkon funkcie sudcu na Okresný súd Liptovský Mikuláš, vymenovaný do 

funkcie sudcu do 9.  2. 10 16, teda 5 rokov, okamžite vymenovaná predsedníčka Okresného 

súdu Martin Martinková v preložení súdu poukazuje na to, že sudca vymenovania na sudcu za 

súhlas, aby dôchodcom práve na Okresnom súde Martin, ako aj napriek vedomosti, 

vzdialenosti sa jeho trvalého vizika aklade na personálnu situáciu na súde, Sudcovská rada 

Okresného súdu Martin neprijala súhlas na stanovisko preložením sudcu, predsedníčka 

Krajského súdu Žiliny súhlasí s preložením sudcu, súčasne sa oboznámila aj nesúhlasdné 

stanovisko predsedníčky Obecného súdu Martin, pričom pred podaním tohto stanoviska 

osobne navštívila Okresný súd Martin a o situácii komunikovalasedníčkou a sudcami tohto 

súdu bolo dvadsiateho ôsmeho jedenást.  

Rečník 1  

2 4.  

Rečník 16  

Predsedníčka Okresného súdu Liptovský Mikuláš nemá námiety preloženie.  

Sudcu.  

Rečník 1  

Plénum sudcov Okresného súdu Liptovský Mikuláš sa vyjadruje súhlasne s preložením sudcu.  

Predsedníčka Okresného súdu Martin predložila túto potvrdenie oštiskej vraciaať potvrdenie 

celkového ešte výkon sudcovskej funkcie a v starom obžalovanýovaní súdnej agendy a na list 

za 2 0 2 2.  

Rečník 16  

Pri sa žiadosti na vyššie, nech sa páči.  

Rečník 17  

Nielen by som sa chcel vyjadriť, že zotrvávam na tej žiadosti, aj na tých dôvodoch, ktoré boli 

uvedené. Tak v čase podania žiadosti som rátal s inými okolnosťami. Keď som, som bol 

slobodný, bezdetný v súčasnej dobe, rátal som aj s tým, že bude dokončená diaľnica, čo stále 

nie je, ako bolo sľubované, 2 0 17, ale možno bude niekedy, ale hlavne ide o to, že deti rastú, 

keď som povedal, že to boli, som bol slobodný, bezdetný, ale tie deti chodia na krúžky, 

navštevujú a vlastne nemá nám kto s tým pomáhať, hej, s tou réžiou deti voziť a pod. keďže 

už aj syn začne navštevovať vlastne základnú školu.  

Rečník 0  

Tie skoro 9 rokov už sú tom.  



Rečník 17  

Áno, 9 rokov.  

Rečník 0  

Je potrebné určiť dátum, o ktorom dám hlasovať. Takže vy od 1.  1. alebo neskôr chcete, aby 

som dala o tom uznesení hlasovať.  

Rečník 17  

Ja by som, ak môžem, tak 1.  2. máte v programe aj preloženie z Mikuláša na stáž od 1.  2. 

doktorky.  

Rečník 0  

Čiže od 1.  2.  

Rečník 17  

Takže od 1.  2. by som, ak sa dá.  

Rečník 8  

Dobre.  

Rečník 0  

Otváram rozpravu, Peter Bebej.  

Rečník 18  

Pýtať, aby ste sa vy vyjadrili, aká je aktuálne personálna situácia na Okresnom súde Martin           

a ako ste rozdelení v rámci špecializácií.  

Rečník 4  

Jednotliví sudcovia.  

Rečník 1  

Ďakujem.  

Rečník 17  

No. Takže v súčasnej dobe sme vlastne personálne stabilizovaní, čo sa týka počtu sudcov, čo 

sa týka rozdelenia, sme piati civilní sudcovia, teraz po dlhej dobe, po polroku predtým sme 

boli štyria, traja vlastne poručenskí sudcovia a zvyšok je 6, 5 senátu je trestný senát, hej. 

Trestné veci vybavujú.  

Rečník 18  

A stíhate vybavovať vy nápad v rámci civilu, napr. vo vašom senáte, ako aký je stav, že 

vlastne.  

Alebo stíhate priebežne vybavovať nápad, ktorý máte.  



Rečník 17  

Stíhame priebežne vybavovať. Nápad, ktorý máme, akože nie sme zahádzaní nejako.  

Rečník 18  

Dobre, ďakujem pekne.  

Rečník 17  

Ešte by som mohol. Môžeme ešte pozrieť okolnosti, ktoré boli, že vlastne podanie, resp. 

stanoviska aj predsedníčky súdu, vlastne doplnená databáza tých hromadného výberového 

konania, kde bolo 8 uchádzačov úspešných vlastne za obvod Krajského súdu v Žiline.  

Rečník 0  

Áno, databáza, 1 vec, ale určenie miesta ešte.  

Rečník 1  

Je dôležité.  

Rečník 17  

Príspevkové, predpoklad, že kolegyňa išla k 1.  7. Do dôchodku a hneď v júli bolo určené 

ďalšie miesto.  

Rečník 0  

Ja len hovorím, že teda je rozdiel, databáza a musí byť konkrétne miesto. Adrián Kucek                 

a pardon, prepáč, prepáč. Peter Bebej pokračuje.  

Rečník 18  

Myslím, že vo vyjadrení predsedníčky, že nie je v databáze, že vlastne aj keby im bolo 

vytvorené miesto.  

Rečník 17  

Že.  

Rečník 18  

Nie je opotencionálne to obsadiť, ale už vlastne ten problém nie je, lebo bolo 8 na hromadné 

výberové a práve, takže len to je vlastne informácia nová oproti tomu, čo je tam uvádzané, 

keď bude, to bolo pravdivé, ale už je to troška iné.  

Rečník 0  

Dobre. Adrián Kucek a potom ešte pružieniec.  

Rečník 15  

Bolo to sčasti vyplynulo z vašej reakcie, pán sudca, vy ste boli oboznámení s tým 

stanoviskom pani predsedníčky Okresného súdu Martin.  



Rečník 17  

Ako bol som oboznámený s tým, že dane súhlasné stanovisko, ale obsahom som sa 

oboznámil, až keď som.  

Rečník 1  

Si to.  

Rečník 17  

Jahol so stránky Súdnej rady.  

Rečník 15  

Čiže boli ste oboznámený s tým.  

Rečník 17  

Kde súhlasím stanovisko, áno.  

Rečník 15  

S tým obsahom, s tými argumentmi.  

Rečník 17  

Áno, bol, keď tam bola pani predsedníčka Krajského súdu, vtedy to bolo spomenuté, áno, 

všetko tieto.  

Rečník 15  

Dôvody a s tými argumentami pani predsedníčky Okresného súdu sa stotožňujete alebo nie? 

Ak nie, v akej časti.  

Rečník 17  

Nestotožňujem sa s tým, lebo tak, ako bolo povedané, je tam priestor, tak ako je predpoklad, 

že vyhrá kolegyňa, ako bolo písané, tak isto je predpoklad, že minister určí to miesto tu.  

A chcel by som ešte podotknúť, že vlastne my máme na hosťujúcu sudkyňu na Okresnom 

súde, ktorá má žiadosť práve na Okresný súd Martin. Čiže odbaanie odpadá nejaký proces 

toho menovania, spĺňania predpokladov, že bude určené miesto sudcu, tá hosťujúca sudkyňa 

vlastne prejde plynulo a vlastne ak ju preložíte, samozrejme, hej, čo je tiež predpoklad. Takže 

asi tak.  

A ako povedala pani predsedníčka Krajského súdu, myslím si, že je tam priestor doplniť               

v prípade výpadku aj z presného presného oddelenia sudcu.  

Rečník 15  

Keďže presné oddelenia sudcuná civilné.  

Rečník 17  

Hosťujúca sudkyňa je napr. viete, tuná vykonávala predtým civilná agentú vykoná trest. Oni 

nie sú, už nie sú špecializovaní, keď to mám, tak oni sú.  



Kde ich dajú? Tam musia robiť. No, keď to mám tak povedať.  

Rečník 15  

Tie vaše žiadosti, nebudem sa teraz venovať tým rodinným veciam, ale ste povedali, že od 

toho nástupu. Výkon funkcie sudcu na Okresnom súde v Martine sa zmenila dopravná 

situácia. Uvádzate tam, že ten čas strávený v aute cestou do práce a naspäť trávite viac ako 2 

hodiny. Čo je ináč pomerne skoro rovnaká ako sudcovia v Bratislave, pokiaľ bývajú                      

v nejakých okolitých častiach a ako sa zmenila to dopravná situácia?  

Rečník 17  

Keď som začal 2 0 16 tom, tak vlastne neboli také kolóny, tá hustota dopravy bola menšia, sú 

tam pravidelné kolóny, celý Ružomberok je vlastne.  

Rečník 1  

Zapchatý.  

Rečník 17  

V zimných mesiacoch, keď napadne sneh, nejaká havária.  

Rečník 1  

Tak.  

Rečník 17  

Mnohokrát som volal aj asistentke, že nech mi presunie pojednávanie, ak sa dá, súhlasil 

strany, lebo nedám to, hej, lebo nestihol som to.  

Našťastie väčšinou súhlasili.  

Rečník 0  

Ďakujem, ďakujem, ešte Pružinec.  

Rečník 2  

Ďakujem. No tá situácia je katastrofálna, však pred Ružomberkom to je dennodenná hodinová 

zápcha kvôli tomu semaforu na hlavnej. Však ja sa chcem iné opýtať. Ja som civilista                    

z Krajského súdu v Bratislave. A nám sa za posledné 2 roky extrémne znížil nápad. Chcem sa 

spýtať, ako je to na civile v Martine.  

Rečník 17  

V tom súde v Martine sa aj znížil.  

Rečník 2  

Počet civilistov.  

Rečník 17  

Áno, počet civilistov sa znížil tým, že niekedy ich bolo viac, ale tým pádom, že tá civilná 

agenda bol aj účel tej.  



Rečník 2  

A poviete mi konkrétne číslo, ja vám tiež poviem, že koľko vám mesačne napadne orientačne.  

Orientačné 20 vecí.  

Rečník 17  

A ± kedy ako?  

Rečník 2  

No nám na hlavu do senátu naozaj posledné 2 roky napadalo nejakých 7 8 vecí, predtým 30, 3 

5 na hlavu. Preto sa pýtam. Ďakujem.  

Rečník 0  

Ďakujem, faktická. Peter Bebek. A ešte pružine.  

Rečník 18  

Ja len k tej dopravnej situácii, čo sa pýtala. Ono aj keď sa otvorí tá diaľnica Ružomberok, že 

vlastne bude vyriešený, ale potom sa ten lierik posunie vlastne Turany Hubová, čiže vlastne 

tam sa bude stáť a tá diaľnica sa ešte ani nezačala stavať, takže to je otázka možno 10, 8 

rokov, neviem aký optimista. Čiže vlastne tam to vyzerá ešte na dlhú, že tam bude problém            

s testovaním.  

Rečník 0  

Ďakujem, do rozpravy. Nik nie je prihlásený, ukončujem rozpravu a dávam hlasovať o návrhu 

uznesenia. Súdna rada Slovenskej republiky po prerokovaní žiadosti Martina Bauera, sudcu 

Okresného súdu Martin o preloženie na výkon funkcie sudcu na Okresný súd Liptovský 

Mikuláš prekladá Martina Bauera, sudcu Okresného súdu Martina, výkon funkcie sudcu na 

Okresný súd Liptovský Mikuláš s účinnosťou od 1.  2. 2 0 2 5. Hlasujme, prosím, teraz 

ďakujem. Hlasovalo všetkých 15 prítomných členov Súdnej rady Slovenskej republiky, za 

bolo 15, proti nebol nikto, nezdržal sa nikto, uznesenie bolo prijaté. Držím palce. Pán kolega, 

myslím, že iba tak ďakujem. 


